
Fastighetsnämnden Protokoll nr 4/2021

2021-05-25

Protokoll 4/2021

fört vid Fastighetsnämndens sammanträde tisdagen den 25 
maj 2021 kl. 16:30-16:55, Drätselnämndens sessionssal, 
Stadshuset

Ledamöter Dennis Wedin (M) Ordförande
Jan Valeskog (S) Vice ordförande
Jan Tigerström (M)
Fredrik Wallner (M)
Lars Svärd (M)
Emilie Fors (L)
Christina Wainikka (C)
Linda Agetoft (S)
Elise Karlsson (V)
Peter Wallmark (SD)
Martin Hansson (MP)
Bror Hellman (S) ersätter Mattias Eriksson (S)
Gerardo Berrios (V) ersätter Clara Lindblom (V)

Ersättare Kristiina Katajikko (M)
John Myhrman (M)
Anders Karlsson (M)
Anders Granström (M)
Martin Olsson (L)
Jan Erik Lundqvist (KD)
Siri Källgren (V)

Övriga närvarande Anders Kindberg Fastighetsdirektör
Carina Jonsson Tjänsteman
Åse Geschwind Nämndsekreterare
Martin Holmén Borgarrådssekreterare
Rakel Nilsson Nämndsekreterare
Lena Lien Tjänsteman
Lars Cha Tjänsteman
Lars Björk Tjänsteman
Magnus Sundin Personalföreträdare
Reza Etemad Personalföreträdare

Justerare Dennis Wedin, Jan Valeskog

Datum för justering 2021-05-25

Paragraf §7



Fastighetsnämnden Protokoll nr 4/2021

2021-05-25

Sekreterare Rakel Nilsson



Fastighetsnämnden Protokoll nr 4/2021

2021-05-25

§ 7
Motion om tillgänglighet och trafiksäkerhet kring 
Järvafältet. Remissvar 
FSK 2020/782

Beslut 
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag:
 

1. Fastighetsnämnden godkänner och överlämnar kontorets 
tjänsteutlåtande som svar på remissen.
 

2. Fastighetsnämnden beslutar att omedelbart justera 
paragrafen.

Nämndens behandling av ärendet
 
Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden Dennis Wedin m.fl. (M), Emilie Fors (L), Martin 
Hansson (MP), Christina Wainikka (C) och Peter Wallmark 
(SD) föreslår (se beslutet).
 
Vice ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S) och Elise Karlsson m.fl. 
(V) föreslår att nämnden beslutar tillstyrka motionen samt att 
därutöver anföra följande:
 

Motionärerna framför att tillgängligheten till och 
trafiksituationen på Järvafältet idag är undermålig, bland 
annat saknas tillräcklig besöksparkering till de målpunkter 
som finns på fältet. Vidare framförs att trafiksäkerheten 
behöver ordnas på fältet, då det på grund av fortkörning har 
förekommit olyckor.
 
Vi ser det som hoppingivande att kontoret delar vår bild av 
nuvarande situation kring Järvafältet, samt att kontoret är 
positivt till att de föreslagna förvaltningarna 
(exploateringskontoret, stadsdelsförvaltningen och 
trafikkontoret) ges i uppdrag att utreda förutsättningarna att 
öka tillgängligheten samt trafiksäkerheten i området. Det är 
även välbehövligt att kontoret erbjuder sig att bidra i den 
utredningen med sin kunskap gällande behoven för de 
byggnader och idrottsanläggningar som kontoret förvaltar.
 
Vi finner det också glädjande att kontoret delar uppfattningen 
om att besöksparkeringen behöver utredas och utökas för 
fältet i sin helhet, då dagens lösningar inte på långa vägar 
uppfyller behoven. Som kontoret mycket riktigt påpekar är 
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parkeringssituationen redan ohållbar i nuläget, dessutom 
kommer läget med största sannolikhet även att förvärras i takt 
med att covid-19-relaterade restriktioner lättar framöver. Vi 
anser därför att det är brådskande att tillsätta en utredning och 
att därigenom snarast komma fram till en lösning som 
underlättar tillgänglighet och stärker säkerheten för stadens 
invånare.
 
Det bästa vore att kontoret redan nu påbörjar sin del av 
utredningen, för att kunna bidra med sin kunskap vad gäller 
behoven för de byggnader och idrottsanläggningar som 
kontoret förvaltar, samt påbörjar utredningen om det tidigare 
förslaget för parkeringsgarage på Krällingegränd, som 
eventuellt skulle kunna användas för besöksparkering. Vi ser 
också fram emot kontorets planering för en ny cricketplan på 
fältet, och vad de eventuella, tillhörande parkeringsplatserna 
kan bidra med för att förbättra nuvarande situation.
 

Beslutsgång
Ordföranden Dennis Wedin (M) ställer förslagen mot varandra och 
finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag som stöds av 
ordföranden Dennis Wedin m.fl. (M), Emilie Fors (L), Martin 
Hansson (MP), Christina Wainikka (C) och Peter Wallmark (SD).
 
Reservation
Vice ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S) och Elise Karlsson m.fl. 
(V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag.

Handlingar i ärendet
 FSK 2020/782-5 (Godkänd - R 1) Motion om tillgänglighet 

och trafiksäkerhet kring Järvafältet. Remissvar
 FSK 2020/782-3 Bilaga 1 Motionen
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